
»Hvaležni
za akcijo Pacug«

Tako kot že nekaj let nazaj, so tudi
v lanskem decembru predsedniki ob-
činskih pionirskih odredov iz vseh
osnovih šol, ki delujejc na območju
našeobčine povabili medse predsedni-
ka občinske skupščine Vilija Beliča.
Tega že tradicionalnega sprejema so
se udeležili tudi predstavniki občinske
zveze prijateljev mladine, družbeno-
političnih organizacij in sveta za pre-
ventivo in vzgojo v cestnem prometu.

Še pred tem pa so o nalogah, uspeš-
nih rezultatih svojega dela skupno s
svojimi mentorji spregovorili na letni
konferenci. O tem so poročali tudi
Viliju Beliču. »Še posebej smo vam in
vašim sodelavcem hvaležni za uspešno
vodeno akcijo izgradnje letovišča v
Pacugu. O tem ste nam pripovedovali

Sprejem
V sredo smo bili sprejeti v pionirje.

Pred sprejemom smo nastopali: Mojca
Pokrajculja, Prve kapljice dežja, Son-
ček, Ptiček in hruška. Po končanem na-
stopu pa smo dobili pionirsko izkaznico,
ruto in titovko. MIHA KIRN,

OŠ KRIMSKI ODRED
PRESERJE

Imela sem nageljček. Jedla sem piškote.
Bila sem pionirka. SABINA GRDIČ

lani, akcija se nam takrat še ni zdela
resnična, toda danes, ko se soočamo s
prvimi rezultati, smo ponosni. Ponosni
tudi zato, ker tudi mi nismo stali kri-
žem rok. Zbrali smo precej denarja,
tudi letos bomo to ponovili, saj gre
vendar za nas — otroke te ljubljanske
občine. V Pr.cugu nam je vedno zelo
lepo, toda zavedamo se, da moramo

skupno z vami pogoje naših letovanj
čimprej spremeniti. Za to pa moramo
biti marljivi učenci in pridno opravljati
naše dolžnosti!« Tako je med drugim
dejala Simona Vidic - predsednica
pionirskega odreda Franc Leskošek-
Luka iz osnovne šole Bičevje.

Predsednik skupščine se je zahvalil
za novoletno čestitko pionirjev, ob

tem pa je še poudaril vlogo in skrb do
vseh pionirjev, do otrok, ki mora biti
tudi v naši družbenopolitični skupnosti
trajna naloga vseh, saj se številne ak-
tivnosti pričete v letu 1979 - Medna-
rodnem letu otroka, ne smejo končati!

»Vsi smo obvezani, da jih trajno izpol-
njujemo!«


